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П Р О Т О К О Л 

От заседание № 2/2018 на Общо събрание на ИБИР при БАН, състояло се на 

29.03.2018г. 

 

Списъчен състав на Общото събрание (ОС) на ИБИР: 38 члена 

Присъстващи: 31 члена на ОС при ИБИР-БАН 

Отсъстващи: 7 члена на ОС при ИБИР-БАН, всички по уважителни причини. 

Председателят на ОС на учените при ИБИР-БАН - доц. д-р Бойко Георгиев открива 

заседанието на ОС на учените в ИБИР-БАН при следния дневен ред: 

1. Избор на нов научен съвет. 

2. Разни. 

По т. 1, проф. Тодорова-Хайрабедян изразява опасение дали ще се попълни бройката за 

вътрешни членове на Научния съвет, във връзка с което доц. Георгиев уточнява, че 2/3 от 

състава на Научния съвет се състои от вътрешни членове и не повече от 1/3 са външните, 

което съответства на минимум 10 вътрешни и 5 външни членове. 

Постъпват следните предложения: 

- Научният съвет да се състои от 21 членове: 14 вътрешни и 7 външни; 

- Да се определи квота за вътрешни членове от 12 души, като тези които не са 

избрани да служат като резерва за допълване на състава на Научния съвет, при 

необходимост; 

- Да има квотен принцип, при състав от 12 вътрешни членове, те да бъдат 

разпределени по 4-ма от всяко направление; 

Членовете на ОС подкрепят предложението за състав на Научния съвет от 21 члена от 

които 14 вътрешни и 7 външни с гласували „ЗА“ – 27 души, „ПРОТИВ“ – 3, 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – 1. 

 

Във връзка с гласуването за членове на Научния съвет, Председателят на ОС доц. Георгиев 

предлага следната комисия по избора: 

Председател: Проф. Тодорова 

Членове: гл. ас. Десислава Абаджиева 

  ас. Снежана Кестенджиева 

Комисията е приета единодушно с 31 гласа „ЗА“. 
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Проведеното гласуване за вътрешни членове дава следния резултат: 

Кандидат  ДА НЕ ВЪЗД. 

1. Доц. Пламен Тодоров 28 2 1 

2. Проф. Сорен Хайрабедян 30 0 1 

3. Проф. Петя Цветкова 25 5 1 

4. Доц. Павел Рашев 29 2 0 

5. Проф. Стефан Лолов 30 0 1 

6. Доц. Теодора Данева 23 4 4 

7. Проф. Красимира Тодорова-Хайрабедян 27 2 2 

8. Доц. Диана Зашева 25 4 2 

9. Доц. Милена Мурджева-Андонова 29 1 1 

10. Доц. Цветелина Велева-Орешкова 29 1 1 

11. Доц. Росен Стефанов 21 9 1 

12. Доц. Бойко Георгиев 26 3 2 

13. Доц. Елена Кистанова 23 6 2 

 

След избора за вътрешни членове се уточнява, че броят на външните може да бъде 

максимум 7. 

Във връзка с избора на външни членове постъпват следните предложеня:  

Проф. Иванова предлага да има следното квотно разпределение по направления сред 

външните членове: 3 души по направление „Имунология“, 2 души по направление 

„Физиология на животните и човека“ и 2 души по направление „Развъждане“, а според 

проф. Тодорова-Хайрабедян трябва да се запишат всички предложения, без значение на 

направлението, след което да се подложат на гласуване. 

Предложението на проф. Тодорова-Хайрабедян е прието с 21 гласа „ЗА“. 

Постъпват следните предложения за външни членове на Научния съвет: 

1. Чл. кор. Румен Панков 

2. Доц. Янчо Тодоров 

3. Проф. Мария Николова 

4. Проф. Николов 

5. Проф. Жеко Байчев 

6. Доц. Нина Белова 

7. Проф. Христо Гагов 

8. Акад. Петрунов 

9. Доц. Анастас Пашов 

10. Доц. Доброслав Кюркчиев 
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Проведеното гласуване дава следните резултати: 

акад. Петрунов   30 гласа „ЗА“ 

чл. кор. Румен Панков  26 гласа „ЗА“ 

доц. Анастас Пашов  26 гласа „ЗА“ 

проф. Мария Николова 21 гласа „ЗА“ 

проф. Жеко Байчев  18 гласа „ЗА“ 

проф. Христо Гагов  18 гласа „ЗА“ 

доц. Доброслав Кюркчиев 18 гласа „ЗА“ 

проф. Николов   15 гласа „ЗА“ 

доц. Нина Белова  10 гласа „ЗА“ 

доц. Янчо Тодоров  9 гласа „ЗА“ 

 

Във връзка с резултата от гласуването, проф. Иванова изразява опасение, че няма баланс 

между различните направления, тъй като има 5 външни члена по направление 

„Имунология“ и само 1 по направление „Развъждане“, във връзка с което проф. Цветкова 

напомня, че шифрите в института не се определят от външните членове. 

Проф. Тодорова-Хайрабедян отбелязва, че не е редно да има разделение по направления и 

не трябва да се върви към разцепление, а да се работи заедно, да се търси обща ос за 

работа, още повече, че тенденцията е направленията да отпаднат. 

Доц. Мурджева уточнява, че поддържането на шифрите според изискванията на 

„Националната агенция за оценяване и акредитация“ се определя от наличието на поне 1 

защитил дисертация докторант за 5 години. 

Според проф. Хайрабедян, членовете на ОС не са подкрепили някои от външните 

кандидати, тъй като не ги познават. 

 

По т. 2, проф. Иванова отбелязва, че във връзка с гласувано предложение на ОС на БАН, е 

издала заповед за актуализация на допълнителното възнаграждение за „малък доктор“ в 

размер на 200 лв, а за „голям доктор“ – 300 лв, които средства ще бъдат изплатени със 

задна дата, считано от 01.01.2018 г. 

 

Поради изчерпване на дневния ред, доц. Б. Георгиев закрива заседанието. 

 

Предс.на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/доц.д-р Б.Георгиев/ 

Секретар на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/гл. ас. д-р Д. Пупаки/ 


